
مسائل حوزه بهداشت و درمان و تامین سلامت مردم 
همواره مورد تاکید و دغدغه شهید رئیسی بود و بررسی 
کارنامه ســه ساله دولت سیزدهم نیز حاکی از اهتمام 
جدی و ویژه ایشــان به بخش بهداشــت و درمان در 
حوزه های مختلف همچون دســتاوردهای راهبردی 
و زیرساختی، افزایش ظرفیت تربیت پزشکان، تکمیل 
کلان بیمارستان ها و اختصاص تجهیزات پزشکی به 

مراکز درمانی بوده است.
در دولت مردمی آیت الله رئیســی، خدمات بســیار 
ارزشــمند و ماندگاری در استان هرمزگان اتفاق افتاده 
است که می توان به تامین تجهیزات پزشکی سنگین، 
تاسیس و راه اندازی دانشکده های علوم پزشکی شرق 
و غرب اســتان، احداث و بهره برداری از ۲ بیمارستان 
۱۱۲ تخت خوابی تخصصی و فوق تخصصی کودکان 
بندرعباس و همچنین بیمارســتان ۷۸ تخت خوابی 
بســتک و توفقیــات در بحث بــاروری و کمک به 
زوج های نابارور اشــاره کرد که سبب توسعه عدالت 

در خدمات سلامت محور شده است.
۷۰ قلم تجهیزات پزشکی سنگین؛ هدیه دولت 

سیزدهم به مردم هرمزگان
۷۰ قلم تجهیزات پزشــکی سنگین مورد نیاز مراکز 
درمانی تابعه دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان در دولت 
سیزدهم به این استان اختصاص یافت که این دستاورد 
و هدیه ای ارزشمند از دولت شهید رییسی برای ارتقای 
خدمات بهداشــتی و درمانی و سلامت و درمان مردم 

این استان بوده است.
رییس دانشگاه علوم پزشــکی هرمزگان، با اشاره به 
خدمات ماندگار و ارزشــمند دولت رئیسی در حوزه 
بهداشت و درمان این استان اظهار کرد: این تجهیزات 
پزشکی شامل سه دستگاه ام آر آی )MRI(، سه دستگاه 
سی تی اسکن، ۲۰ دســتگاه دیالیز و سایر تجهیزات 

پزشکی بوده است.
دکتــر غلامعلی جاودان، ارزش این ۷۰ قلم تجهیزات 
پزشکی سنگین را حدود ۶ هزار میلیارد ریال اعلام کرد 
و یادآور شــد: دستگاه های ام آر آی به شهرستان های 

بندرعباس، قشم و پارسیان اختصاص یافته است.
افتتاح ۲۴۴ پروژه بهداشتی و درمانی هرمزگان در 

دولت شهید رئیسی
رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان تصریح کرد: در 
دولت شهید آیت الله رئیسی رییس جمهور کشورمان، 
همچنین خدمات بهداشتی و درمانی ماندگار و بسیار 
ارزنده دیگری هم در اســتان انجام گرفته اســت که 
می تــوان به افتتاح ۲۴۴ پروژه بهداشــتی و درمانی به 

ارزش ۲۷ هزار و ۶۰۰ میلیارد ریال اشاره کرد.
جــاودان ادامــه داد: این پروژه ها شــامل ۱۹۰ پروژه 
بهداشــتی، ۳۱ پروژه درمانــی و ۲۳ پروژه مربوط به 
حوزه های اورژانس، آمــوزش، پژوهش و خوابگاه 

است.
راه اندازی بالگرد اورژانس هوایی در غرب هرمزگان 
و استقرار هواپیمای بال ثابت اورژانس در بندرعباس 

در دولت شهید جمهور اتفاق افتاده که حتی ۱۴ جزیره 
استان را تحت پوشــش قرار می دهد.وی اظهار کرد: 
افتتاح بیمارستان فوق تخصصی کودکان بندرعباس با 
۱۱۲ تخت و بیمارســتان فارابی بستک با ۷۸ تخت از 
پروژه های شــاخص حوزه درمان هرمزگان در دولت 

مردمی آیت الله رئیسی بوده است.
جاودان همچنین به راه اندازی بالگرد اورژانس هوایی 
در غــرب هرمزگان و اســتقرار هواپیمای بال ثابت 
اورژانس در بندرعباس در دولت شهید جمهور اشاره 
کرد که می توانند برای ۱۴ جزیره استان نیز مورد استفاده 

قرار گیرند.
راه اندازی ۲ دانشکده جدید در شرق و غرب 

هرمزگان
بالاترین مقام بهداشت و درمان در هرمزگان همچنین 
به راه اندازی ۲ دانشکده جدید در شرق و غرب استان 
طی دولت سیزدهم اشاره و اظهار کرد: در سال گذشته 
با همکاری مســئولان استانی، اســتاندار، امام جمعه 
و نمایندگان مجلس موفق شــدیم ۲ دانشکده علوم 
پزشــکی در شرق و غرب استان راه اندازی کنیم، که با 
موافقت وزارت بهداشت هم اکنون خدمات آموزشی، 

بهداشتی و درمانی در شرق استان ارائه می شود.
وی بیان کرد: تاسیس دانشکده علوم پزشکی و خدمات 
بهداشتی درمانی شرق به مرکزیت شهرستان میناب و 
دانشــکده علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی 
غرب نیز به مرکزیت شهرستان بندرلنگه از دستاوردهای 

دولت سیزدهم و شهید رئیسی بوده است.
جاودان گفت: بنابراین اســتان هرمــزگان علاوه بر 
دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی در 
بندرعباس، دارای ۲ دانشکده علوم پزشکی در شرق و 
غرب اســتان است که کیفیت ارائه خدمات به واسطه 

راه اندازی این دانشکده ها ارتقا پیدا می کند.
ارائه بیش از ۲۵۰ میلیون خدمات حوزه بهداشت و 

درمان به مردم
رییس دانشگاه علوم پزشــکی هرمزگان اظهار کرد: 
همچنین در دولت ســیزدهم ۲۵۱ میلیون و ۴۸۴ هزار 
خدمت در حوزه بهداشت و درمان به ارزش ۶ هزار و 
۵۱ میلیارد ریال انجام شده است که در دورترین نقاط 
اســتان از جمله روستاهای بشاگرد و جاسک به مردم 

ارائه می شود.
وی همچنین از ارائه خدمات به بیش از یک میلیون و 
۲۲۰ هزار نفر در بیمارستان های استان در سال گذشته 
خبر داد و گفت که در این مدت علاوه بر این، بیش از ۶ 
میلیون و ۶۰۰ هزار بیمار به صورت سرپایی در مراکز 
درمانی ویزیت شده و حدود ۱۰۰ هزار زایمان نیز در 

بیمارستان های استان انجام شده است.
این مسئول در ادامه به تشریح خدمات بهداشتی ارائه 
شــده در استان پرداخت و گفت: در حال حاضر ۹۵۳ 
واحد بهداشــتی در روستاها و شهرهای استان فعال 
هستند که طیف وسیعی از خدمات از جمله غربالگری 

فشار خون و دیابت، واکسیناسیون، مراقبت از نوزادان 
و مادران باردار را ارائه می دهند.

راه اندازی کلینیک های ناباروری برای زوج های جوان
رییس دانشــگاه علوم پزشــکی هرمزگان را یکی از 
دغدغه های مهم دولت خدمتگزار را جوانی جمعیت 
و شناســایی زوج های نابارور برشــمرد و گفت: این 
دانشگاه در راستای جوانی جمعیت اقدام به راه اندازی 
کلینیک های ناباروری ســطح ۲ در شهرســتان های 
بندرلنگه و مینــاب و مرکز خدمات فوق تخصصی 
درمان ناباروری ســطح سه در بندرعباس مرکز استان 
کرده اســت که از خدمات بسیار مهم و ارزنده دولت 

خدمتگزار است.
جاودان همچنین از شناسایی و درمان ۱۹ هزار 

زوج نابارور در استان هرمزگان خبر داد.
وی با اشــاره به اینکه جامعه ای بدون نیروی جوان و 
کارآمد محکوم به شکست است، گفت: دانشگاه علوم 
پزشــکی هرمزگان به زنان باردار ۱۰۰ نوع خدمت از 
جمله کنترل فشار خون و دیابت بارداری ارائه می دهد.

و اما ۲ بیمارستان بزرگ و طرح های نیمه تمام 
بهداشت و درمان هرمزگان

جاودان همچنین به احداث ۱۵۸ پروژه بهداشــتی و 
۲ بیمارســتان بزرگ در هرمزمگان اشاره کرد و گفت: 
بیمارســتان ۵۳۱ تختخوابی بندرعباس با زیربنای ۵۶ 
هزار مترمربع و پیشــرفت حدود ۸۵ درصد از جمله 

این طرح ها است.
وی یادآور شــد: بنا به دستور شهید رئیسی این پروژه 
بیمارستانی باید تا پایان سال ۱۴۰۳ به بهره برداری برسد 
که امیدواریم حمایت های مالی از این پروژه ادامه پیدا 
کنــد و مردم بتوانند بــه زودی از این خدمت بهره مند 

شوند.
رییس دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان اضافه کرد: 
همچنین بیمارستان ۱۶۰ تختخوابی میناب با زیربنای 
۱۸ هزار و ۳۵۰ مترمربع زیربنا و ۷۵ درصد پیشــرفت 
پروژه، قرار اســت تا پایان سال ۱۴۰۳ به بهره برداری 

برسد.
وی گفت: پالایشــگاه نفت ســتاره خلیج فارس نیز 
درحال ساخت بیمارستان ۲۶۴ تخت خوابی در شهر 
بندرعباس و در قالب مسئولیت های اجتماعی است 
که این پروژه نیز حدود ۷۵ درصد پیشــرفت داشته 

است.
تاســیس دانشگاه علوم پزشــکی هرمزگان در سال 
۱۳۶۵ نقطه عطفی در توسعه خدمات پزشکی در این 
استان بود؛ این دانشگاه در حال حاضر با ۹ دانشکده و 
ارائه ۵۶ رشــته آموزشی در مقاطع مختلف، به تربیت 
دانشجویان در حوزه های مختلف پزشکی می پردازد؛ 
در حال حاضر سه هزار و ۶۰۰ دانشجو در دانشگاه علوم 
پزشــکی هرمزگان در حال تحصیل هستند و در سال 
گذشته ۱۰۰ دانشجوی خارجی نیز به جمع دانشجویان 

این دانشگاه اضافه شده اند.
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        اقتصــاد کیــش -   ارائه خدمات 
بهداشــتی و درمانی به مردم و توســعه و 
برقــراری عدالت در ســامت، یکی از 
بزرگترین دســتاوردهای انقاب اسامی 
ایران در طول ۴۵ ســال گذشته است که 
دولت سیزدهم نیز در مسیر تحقق این مهم 
اقدامات ارزشــمند و ماندگاری در سطح 
کشور و از جمله استان هرمزگان انجام داده 

است.

نوسازی تجهیزات پزشکی و تحقق رویکرد 
دولت در هرمزگان

   

اقتصاد کیش -   مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان باتوجه به کمبود میزان بارش و 
گرمای هوا در خصوص موضوع آب، گفت: امیدواریم با تلاش جمعی، ضمن فرهنگ 
سازی در خصوص مدیریت و مصرف بهینه آب، تابستان پیش رو بدون تنش آبی در 

استان سپری شود.
عبدالحمید حمزه پور در آیین معارفه و تودیع مدیر جدید امور آب و فاضلاب میناب، 
تخصیص اعتبارات حوزه آبرســانی و نگاه ویژه فرمانداری ها به این موضوع را مورد 
تاکید قرار داد و افزود: بخش زیادی از شبکه های توزیع آب شهرستان میناب فرسوده 
اســت که درتلاش هســتیم تا با اختصاص بودجه به این موضوع نسبت به نوسازی 

شبکه ها اقدام کنیم.
وی، جلوگیری از آبیاری فضای سبز و درختان با آب آشامیدنی را مورد اشاره قرار داد 
و بیان کرد: انتظار داریم دهیاری ها و شوراها با محوریت فرمانداری در این خصوص 

همکاری کنند تا در تامین نیاز آب مشترکین با مشکل مواجه نشویم.
مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان، همچنین خواستار حمایت فرمانداری در وصول 
مطالبات با هدف تقویت زیرساخت های آبرسانی شد و بیان کرد: وصول مطالبات تاثیر 
به سزایی در کیفیت خدمات دارد که امیدواریم با تعامل و همکاری مجموعه فرمانداری 
و آبفای میناب شاهد وضعیت مناسبی در آبرسانی به شهرها و روستاهای میناب باشیم.

حمزه پور همچنین در نشست جداگانه با امام جمعه میناب، فرهنگ سازی مصرف بهینه 
آب را پراهمیت یاد کرد و گفت: باتوجه به تاثیرگذاری ائمه جمعه و جماعات در ترویج 

مصرف بهینه آب، این همکاری ها می تواند مردم را در خصوص کم آبی آگاه تر کند.
وی از حمایت این مجموعه در راستای برگزاری همایش ها تصریح کرد: ما آمادگی 
داریم تا در راســتای صرفه جویی و آگاه ســازی مردم از آینده آب برنامه مشارکتی با 

همکاری دفتر امام جمعه میناب برگزار کنیم.
حمزه پور همچنین در نشست مشترک مدیر جدید امور آبفای میناب با کارکنان این 
مجموعه بر همکاری تمام کارکنان تاکید کرد و گفت: در خدمات رسانی به مردم باید 
از جزیره ای عمل کردن دوری کنیم و تلاش کنیم بهترین تدمات را به مردم ارائه دهیم.

وی مجاز سازی انشعابات، وصول به موقع مطالبات، رفع فوری حوادث بروی خطوط 
و شبکه توزیع را مقدمه خدمت رسانی مطلوب عنوان کرد و گفت: باتوجه به نیروهای 
متخصصی که در شهرستان میناب حضور دارند؛ امیدواریم در آینده شاهد بهبود بیش 

از پیش وضعیت آب میناب باشیم.
»منوچهر خوشــدل« به عنوان مدیر جدید امــور آب و فاضلاب میناب معرفی و از 

تلاش های »شهریار فولادی« مدیر سابق امور آبفای این شهرستان قدردانی کرد.
خوشــدل پیش از این، مدیر امور آب و فاضلاب رودان و منطقه سه بندرعباس بوده 

است.

 
امیدواری آبفای هرمزگان

 برای گذر از تابستان بدون تنش

اقتصاد کیــش -    سرپرســت فرمانداری 
بندرعباس بر رسیدگی بیشتر به امورات مردم 
جزیره هرمز تأکید کرد و گفت: خدمات رسانی 
به مردم این جزیره در دولت ســیزدهم شتاب 

گرفته است.
حبیب بهادری سرپرست فرمانداری بندرعباس، 
در نشست بررسی مشکلات جزیره هرمز که با 
حضور دستگاه های اجرایی متولی برگزار شد، 
با تأکید بر حل مســائل و مشکلات مربوط به 
این جزیره، اظهار کرد: با روی کار آمدن دولت 

ســیزدهم فعالیت های فرهنگی، عمرانی و اقتصادی در جزیره هرمز شتاب بیشتری 
گرفت که می توان در این راستا به مسئله آب پایدار جزیره، مسکن، برق، بهداشت و 

درمان و زیرساخت های اساسی در حوزه گردشگری اشاره کرد.
وی با اشاره به اینکه توسعه گردشگری در جزیره هرمز باعث رشد اقتصادی می شود 
افــزود: در کنــار توجه به رفاه اجتماعی، امنیت و اقتصاد مردم جزیره، توجه به بخش 
فرهنگی و احترام به ارزش ها و باورها مردم و گردشگری سالم مسئله اساسی است که 

باید مورد توجه قرار گیرد.
سرپرست فرمانداری بندرعباس گفت: یکی از مطالبات دیرینه مردم جزیره هرمز صدور 
اسناد مالکیت منازل مسکونی اهالی بود که خوشبختانه با پیگیری های استاندار هرمزگان 

به سرانجام رسید.
بهادری ادامه داد: پیرو تأکیدات رهبر معظم انقلاب و پیگیری های رئیس جمهور شهید 
اقدامات مؤثری در حوزه های زیرساختی، عمرانی، اقتصادی انجام شد و در قالب ۴۹ 
مصوبه استاندار هرمزگان به جزیره هرمز تلاش ها دو چندان شد که خوشبختانه تا کنون 

۴۴ مصوبه به اتمام رسیده که این نشان درجه اهمیت جزیره هرمز است.
بنا بر این گزارش، بهادری در این سفر از روند ساخت پروژه نهضت ملی، جداره سازی 
و بهســازی معابر، اماکن اداری و فرهنگی و همچنین اســتخر جزیره هرمز بازدید به 

عمل آورد.

 سرپرست فرمانداری بندرعباس عنوان کرد؛

خدمات رسانی به مردم جزیره هرمز 
شتاب گرفته است

اقتصاد کیش -   مهدی دوستی، استاندار هرمزگان با همراهی غلامعلی جاودان، رئیس 
دانشگاه علوم پزشکی و خدمات درمانی هرمزگان با هدف رفع مشکلات و ارتقای 
کیفیت خدمات درمانی در حوزه روانپزشکی استان از بیمارستان ابن سینا، تنها بیمارستان 
تخصصی اعصاب و روان استان هرمزگان، بازدید کرد و از نزدیک در جریان مشکلات 

و چالش های این مرکز درمانی قرار گرفت.
استاندار هرمزگان در این بازدید ضمن تاکید بر  ارتقای کیفیت خدمات درمانی در حوزه 
روانپزشکی، اولویت دانشگاه علوم پزشکی را رفع مشکلات و کمبودهای بیمارستان 

ابن سینا و توجه بیشتر به نیازهای بیماران روانپزشکی و خانواده های آنان دانست.
در این بازدید گزارشــی از وضعیت،مشــکلات و نیازمندی های بیمارستان ابن سینا 
توسط رییس دانشگاه علوم پزشکی ارائه و درخصوص نوسازی و بهسازی بخش های 
روانپزشکی، افزایش فضای فیزیکی با توجه به تعداد پذیرش بیماران، سیستم خنک 

کننده و تجهیزات سیستم سرمایشی بحث و گفتگو شد.
همچنین استاندار هرمزگان در خصوص تأمین مسکن اعضای هیأت علمی دانشگاه و 
صدور مجوز راه اندازی خیریه بیمارستان ابن سینا جهت کمک به بیماران نیازمند این 

بیمارستان قول مساعدت داد.
با همراهی معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی درمانی هرمزگان، 
مدیرکل اموربانوان و خانواده اســتانداری، مدیرکل حوزه اســتاندار، رییس مجتمع 
آموزشــی درمانی پیامبر اعظم)ص(، رییس بیمارستان ابن سینا و جمعی از مسئولان 
استانی و مدیران دانشگاه، استاندار هرمزگان با بیماران، کادر درمان و پرسنل بیمارستان 

گفت وگو کرد و از بخش های مختلف این مرکز درمانی بازدید به عمل آورد.
لازم به ذکر است بازدید از کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان استان همچنین 

بازدید از قرارگاه مردم کوی آیت الله غفاری از دیگر برنامه های استاندار هرمزگان بود.

استاندار هرمزگان: 

اولویت دانشگاه علوم پزشکی رفع مشکلات 
بیمارستان تخصصی ابن سینا است

اقتصاد کیش -   اولین جلسه بررسی نقش و جایگاه شرکت های دانش بنیان در توسعه 
اقتصاد دریا محور برگزار شد.

اولین جلســه نقش و جایگاه شرکت های دانش بنیان در توسعه اقتصاد دریا محور با 
حضور معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری، روئسای دانشگاه ها و دستگاه های 

اجرایی مرتبط هرمزگان برگزار شد.
احسان کامرانی، معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، در این نشست 
گفت: می بایست شناسنامه ای از شرکت های دانش بنیان و ظرفیت های فعلی استان 
تهیه گردد تا با روش های آینده پژوهی برای آینده اســتان در زمینه نوآوری و فناوری 

نقشه راه ترسیم کنیم.
کامرانی عنوان کرد: نظرات دانشگاههای استان و افراد صاحب نظر در ترسیم این مسیر 
در نظر گرفته شود و همچنین از ظرفیت کشورهای اسلامی و موفق در توسعه اقتصاد 

دریامحور استفاده شود.
وی، به ظرفیت و بهره مندی از الگوهای بین المللی موفق تاکید کرد و افزود: ظرفیت های 
موفق اســتانی مانند نفت، گاز، فولاد، کشاورزی و سایر زمینه ها با توجه سند آمایش 

استانی موردتوجه قرار گیرد.
در پایان این جلسه اعضا برلزوم برگزاری منظم این نشست ها خواستار بررسی بیشتر 

موضوع در قالب ساختاری هدفمند شدند.
این جلسه به میزبانی پارک علم و فن آوری هرمزگان برگزار شد.

 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان مطرح کرد:

بررسی جایگاه شرکت های دانش بنیان در 
توسعه اقتصاد دریامحور در استان هرمزگان

اقتصاد کیش -   معاون فنی و عمرانی سازمان منطقه آزاد قشم از رشد چهار برابری 
ساخت بزرگراه در این جزیره در دو سال اخیر در مقایسه با ۳۰ گذشته خبر داد.

سعید اکبریان در مراسم افتتاح بلوار شهید آیت الله رییسی در قشم که با حضور استاندار 
هرمزگان و نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی، مدیرعامل سازمان منطقه آزاد، 
فرماندار و امام جمعه قشم برگزار شد، گفت: در مدت زمان ۳۰ سال گذشته در مجموع 
فقط ۴۰ کیلومتر بزرگراه در جزیره قشم با وجود نیاز فراوان این منطقه ساخته شده است.

وی با بیان اینکه بهبود وضعیت جاده ای و راههای قشم از مهمترین اولویت های سازمان 
منطقه آزاد قشم است، افزود: در همین راستا نیز با حمایت های مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد قشم، در دو سال گذشته ۱۶۵ کیلومتر بزرگراه در دست احداث قرار گرفته است.

معاون فنی و عمرانی سازمان منطقه آزاد قشم از رشد چهار برابری ساخت بزرگراه در 
این جزیره در دو سال اخیر در مقایسه با ۳۰ گذشته خبر داد.

اکبریان یکی از مهمترین بزرگراه های در دست احداث در قشم را بزرگراه امام رضا )ع( 
عنوان کرد و گفت: این پروژه به طول ۶۰ کیلومتر در دست ساخت است.

وی گفت: خوشبختانه در جزیره زیبای قشم میزان مشارکت جامعه محلی، خیرین، 
دهیاری ها و شــوراهای اســلامی و شهر و روستاها نسبت به سراسر کشور موقعیت 

ویژه ای دارد که به تسریع فرآیند بهبود وضعیت زیرساخت ها کمک می کند.

معاون فنی و عمرانی سازمان منطقه آزاد قشم خبر داد: 

رشد چهار برابری ساخت بزرگراه 
در قشم

اقتصاد کیش -   با حکمی از سوی رییس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
قشم، احد نصرتی به عنوان سرپرست معاونت توسعه مدیریت منصوب شد.

سرپرست جدید معاونت توسعه مدیریت سازمان منطقه آزاد قشم منصوب شد.در 
حکم عادل پیغامی خطاب به نصرتی آمده است:

 "جناب آقای احد نصرتی"
با عنایت به سوابق، تجربیات و تعهد جنابعالی به موجب این حکم به عنوان سرپرست 
معاونت توسعه مدیریت منصوب می شوید. امید است با اتکال به الطاف الهی و همکاری 
و مساعدت سایر همکاران با استفاده از ظرفیت ها و پتانسیل ها در راه خدمت به مردم 

فهیم و شایسته منطقه و اهداف مقدس جمهوری اسلامی موفق و موید باشید.
گفتنی اســت، نصرتی دارای مدرک لیسانس در رشته مهندسی صنایع گرایش تولید 
صنعتی می باشد و دوره عالی مدیریت اجرایی را در موسسه آموزش عالی نبی اکرم 
)ص(، دوره مدیریت اجرایی MBA و فناوری اطلاعات ویژه مدیران را در ســازمان 

مدیریت صنعتی تهران گذرانده است.
از سوابق اجرایی وی می توان به قائم مقامی مدیرعامل، مشاور ارشد و معاونت اجرایی 
شرکت بیدستان و مدیر پروژه ساماندهی طرح های سرمایه گذاری بانک آینده – مسکن 
سازان بهشت پویا، عضو هیئت مدیره و مدیرعامل شرکت فولادی مادکوش، مشاور 
مدیرعامل و مدیر امور قفقاز، مشاور رییس هیئت مدیره و مدیرعامل سازمان منطقه 
آزاد ارس، سرپرست معاونت اقتصادی و سرمایه گذاری، سرپرست مدیریت بازرسی، 
ارزیابی عملکرد و رسیدگی به شکایات، مسئول راه اندازی پایانه صادراتی و ترانزیتی 

و مشاور مدیرعامل در امور عمرانی منطقه آزاد ارس اشاره نمود.

سرپرست جدید معاونت توسعه مدیریت  
سازمان منطقه آزاد قشم منصوب شد

 

اقتصاد کیش - مدیرعامل شــرکت 
توزیع بــرق هرمزگان در نشســت 
خبری گفت: کشــاورزان با رعایت 
الگوی مصرف، می توانند برق رایگان 

دریافت کنند.
محمد کریمی با بیان اینکه توصیه ما 
به همه بخصوص مشترکان خانگی 
این اســت با اعمال ۱۰ درصد صرفه 
جویی به پایدرای شبکه کمک کنند، 
عنوان کرد: با رعایت دســتورالعمل 
های کمک به گذر از پیک یا اوج بار در 
صنعت برق ما این اطمینان را به مردم 
می دهیم که در ایام پیک تابستان هیچ 

مشکلی نداشته باشیم.
کریمی، با اشــاره بــه اینکه با حداقل 
مشارکت در مدیریت مصرف و صرفه 
جویی که مشترکان در تمام بخش ها 
دارند پایداری در شــبکه را خواهیم 
داشت، افزود: برنامه های خوبی قبل از 
ورود به پیک تابستان در چند ماهه اخیر 

انجام شده است بطوریکه برنامه ۱۸۰ 
اقــدام در بخش های مختلف تولید، 
انتقال و توزیع همه بخش ها با آمادگی 

کامل به ایام گذر از پیک ورود کنند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
هرمزگان همراهی مردم در برنامه های 
مدیریت مصرف از جمله مشــترکان 
خانگــی، مشــترکان در بخش های 
تجاری،صنایع، کشاورزی، عمومی و 
اداری بســیار مهم است، یادآور شد: 
البته بخشی از مشترکان مولد دارند و 
مولدهای آنها در ســامانه های مرتبط 

با شرکت توزیع برق ثبت شده است.
کریمی خاطر نشــان کرد: در بخش 
صنایع بر اســاس برنامه ای که امسال 
تدوین و ابلاغ شده است شهرک های 
صنعتی یک روز در هفته از ســاعت 
۷ صبح به مدت ۲۴ ســاعت مشمول 
مدیریت مصرف هســتند در این یک 
روز باید ۹۰ درصد مصرف را کاهش 

دهند.
این مسئول، اضافه کرد: مشترکان در 
بخش کشــاورزی از ساعت ۱۱ و ۳۰ 
دقیقــه تا ۱۴ و ۳۰ دقیقه باید برق چاه 
های کشاورزی را به صفر برسانند اگر 
این کار انجام شود ۱۹ ساعت دیگر از 

برق رایگان استفاده می کنند.
وی،مطرح کرد: امید اســت در بخش 
های عمومی واداری با کاهش ساعت 
کاری و شــروع آن از ساعت ۶ صبح 
الی ۱۳ از ۱۵ خردادماه مشابه سال قبل 

مدیریت مصرف را در ساعات اداری 
به میزان ۴۰ درصد و غیراداری به میزان 

۷۰ درصد را محقق کنند.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
استان هرمزگان، با بیان اینکه در بخش 
مرتبط با تجاری ها که بخش عمده ای 
از بار در مراکز تجاری اســت نیز این 
الزامات را شاهد هستیم، بیان داشت: 
از مراکز تجاری درخواســت داریم با 
کاهــش ۳۰ درصدی مصرف برق در 
ساعات اوج مصرف جهت پایداری 

شبکه ما راهمراهی کنند.
وی، هشــدار داد: در صــورت عدم 
رعایت دســتورالمعمل های کاهش 
مصرف برق در ساعات اوج مصرف 
با تمام بخش ها با ارســال تعرفه ها و 
اخطاریه ها و ســپس در صورت عدم 
رعایــت با آنها به صــورت فیزیکی 

مدیریت مصرف اعمال می شود.
وی تعداد مشترکان خانگی را ۷۸۰۰۰ 
مشــترک اعلام و افــزود: ۶۴ درصد 
مصرف برق در شرکت توزیع برق را 

در بخش خانگی شاهد هستیم.
کریمی، گفت: الگوی مصرف برق در 
تابستان امسال ۲۵۰۰ کیلو وات ساعت 
در ماه اســت به طور کلی ۷۵ درصد 

مصرف ماهیانه را شامل می شود.
وی با اشاره به طرح پویش »با انرژی« 
در راستای مصرف بهینه برق، عنوان 
کرد: برای اجرای برنامه های تشویقی 
صنعت برق، پویش ویژه ای به نام »با 

انرژی« از نیمه اردیبهشت امسال آغاز 
شده که تا پایان شهریور ادامه خواهد 
داشــت و مردم هرمزگان می توانند به 

این پویش بپیوندند.
کریمــی با بیــان اینکه مشــترکان 
هرمزگانی می تواننــد از طریق وب 
اپلیکیشن Ba-energy.ir  در جریان 
این پویش قرار بگیرند، تصریح کرد: 
در کنار جوایز گســترده ای که برای 
قدردانی  از فعالان این پویش در نظر 
گرفته شده، محتواهای متنوعی برای 
آمــوزش راهکارهای مصرف بهینه 
برق در وب اپلیکیشــن با انرژی قرار 

گرفته است.
وی، ادامه داد: انتظار می رود با اجرای 
پویــش با انرژی، شــاهد کاهش ۱۵ 
درصــدی مصرف برق مشــترکان 
خانگی در هرمزگان باشیم که این کار 
با استفاده از راهکارهای ارائه شده در 
وب اپلیکیشــن Ba-energy.ir به 

راحتی قابل انجام است.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق 
اســتان هرمزگان از اختصاص قبض 
برق رایگان به مشترکانی که مصرف 
برق شان را کاهش می دهند، خبر داد 
و گفت: مشترکان هرمزگانی متناسب 
با میزان کاهش انرژی، امتیاز دریافت 
می کنند و با شــرکت در قرعه کشی از 
جوایز ارزنده ای مانند خودرو، لوازم 
خانگــی و کالای دیجیتــال بهره مند 

می شوند.

کشاورزان با رعایت الگوی مصرف برق رایگان دریافت می کنند  
مدیرعامل شرکت توزیع برق هرمزگان:


